



**Centre  
Culturel  
Canadien**  
Paris

**Canadian  
Cultural  
Centre**  
Paris



**Concert / Concert**  
**Fête du Canada / Canada Day**

**Veeby Afrosoul**

**Vendredi / Friday 30.06**

# Fête du Canada - Veeby Afrosoul



Centre  
Culturel  
Canadien  
Paris

Canadian  
Cultural  
Centre  
Paris

Vendredi / Friday 30.06.2023  
20:00

Venez célébrer la fête du Canada au Centre culturel canadien !

- 18h30 Visite guidée de l'exposition « Le Déploiement »
- 19h Performance de la danseuse Sasha Amaya (aucune place assise)
- 20h Concert de l'artiste canadienne d'origine camerounaise Veeby Afrosoul (aucune place assise)

Spectacles gratuits et debout, réservez votre place.

Canadienne, d'origine camerounaise, Veeby Afrosoul vous fera voyager sur plusieurs continents. Les sonorités soul, jazz, bossa-nova et africaines, riches en textures et en symboliques seront au rendez-vous pour une ambiance festive et riche en émotions.

Ses rythmes vibrants, aux allures de jazz, hip-hop et néo-soul, sont solidement ancrés dans ses origines africaines. Engagée et active dans la vie, elle n'hésite pas à pointer du doigt les injustices et les discriminations dans ses chansons.

Accompagnée de Mitcheal Madner Henry, son directeur musical et guitariste et de Chuck à la basse et percussion, vous vivrez une soirée riche et festive !

Come and celebrate Canada Day at the Canadian Cultural Centre!

- 6.30pm Guided tour of our exhibition *Deployment*
- 7pm Performance by dancer Sasha Amaya (standing - no seats)
- 8pm Concert by Cameroonian-Canadian artist Veeby Afrosoul (standing - no seats)

Free standing shows, book your seat.

Cameroonian-Canadian artist Veeby Afrosoul will take you on a journey across several continents. Her soul, jazz, bossa nova and African sounds are rich in texture and symbolism, and will set the mood for a festive, emotionally-charged evening.

Her music is full of vibrant rhythms, with hints of jazz, hip-hop and neo-soul, all firmly rooted in her African origins. Committed, she doesn't hesitate to point the finger at injustice and discrimination in her songs.

Accompanied by Mitcheal Madner Henry, her musical director and guitarist, and Chuck on bass and percussion, you're in for a rich and festive evening!

Sur réservation dans la limite des places disponibles.

Réservation sur notre site internet [www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)

Booking is subject to availability. Book on our website [www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)

T : +33 (0)1 44 43 21 90  
[www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)

130, rue du Faubourg Saint-Honoré  
F-75008 Paris